aloe)shafy

PUREST INGREDIENTS, EXCEPTIONAL QUALITY 最纯净的成分最卓越的品质

Malaysia's 1st Aloe Vera Raw Material Manufacturer

马来西亚第一 芦荟原料生产商



ALOESHAFY is Malaysia's 1st series of high quality aloe vera raw material which is locally processed and manufactured in a large scale basis. Being the pioneer and market leader, ALOESHAFY is set to give a brand new perspective in the aloe vera industry internationally, creating a superior quality Malaysian

ALOESHAFY is the latest business venture of PIJ Manufacturing Sdn Bhd (PMSB), a wholly owned subsidiary of PIJ Holdings Sdn Bhd (PIJH). Established in 1994, the company is founded as the manufacturing arm of PIJH, and was entrusted to spearhead and manage business activities based on fabrication and manufacturing from small to large scale industries.

PMSB has the advantage of controlling the entire chain of activities from planting to harvesting, extraction and processing. Thus, we guarantee production of the finest quality, attractive pricing and reliable services for all our business clientele.

Private Label & Contract Manufacturing Solutions

PMSB also offers private label solutions for manufacturers seeking to create premium aloe vera based products. Our commitment is to turn our client's concept into a shelf ready product. We specialize in products made only from the highest quality ingredients, creatively packaged and totally customized to your requirements.

ALOESHAFY系列产品是马来西亚第一个经过本地 处理和在大规模基础上制造的高品质芦荟原料。 作为开拓者和市场领导者,ALOESHAFY设置给了 芦荟产业在国际领域一个全新的视角, 创造出品 质优越的马来西亚品牌。

ALOESHAFY是由PII私人有限公司(PMSB)制造, PIJ控股私人有限公司(PIJH)的全资附属公司最 新创业。公司成立于1994年,作为PIJH的制造部 门,并委托带头和管理的基础上制造和生产从小 型到大型工业企业活动。

PMSB具有从种植到收割,提取、加工和控制整 个活动链的优点。因此,我们保证为我们所有的 业务客户生产出最优质的,最有吸引力价格的产 品,以及最可靠的服务。

私人标签与合同制造解决方案

PMSB还提高立即可用的专用标签解决方案给予制 造商创建高级的芦荟产品。我们的承诺是为我们的 客户的理念融入为准备就绪的产品。我们专注于最 高品质的原料,创造性的包装和完全自定于您的要



Brand Values 滚心价值观

- · We honour and cherish Mother Nature's treasures - 我们尊重和珍惜大自然的瑰宝
- We believe in the highest quality of products and services 我们坚信产品和服务的最高品质
- We build trustworthiness, integrity and respect我们建立诚信,正直和尊重
- We value our business partners and clientele
- 我们重视我们的业务合作伙伴和客户
- ・We encourage strategic partnerships and knowledge transfer 我们鼓励战略伙伴关系和知识转移
- We support community development and wellbeing
 我们支持社区发展和福祉

PRODUCTION PROTOCOLS 生产程序



Harvesting Technique 生态收获技术





Leaves Cutting Prior AGS Machine 叶切割前凝胶分离

AGS Machine Solid Gel Separation Phase 固体凝胶分离阶段



Preservation Processes 消毒和保存过程

Advanced Filtration Technology 先进的过滤技术



Quality Control & Assurance 质量控制和保证 Bottling, Packing 装瓶,包装盒存储

ONLY THE FINEST QUALITY 只有最优秀的品质

- Big scale organic farming on 100acres land 在百英亩土地上的大规模有机农业基地
- High polysaccharides contents of approx. 25% 高多糖大约25%的含量
- 100% Vegetarian NO added sugar NO artificial colouring 100%素食・无糖・无人工色素
- · NOT tested on animals · FREE from Gluten 对动物没有经过测试•无麸质
- FREE from pesticide and chemical fertilizers 无农药和化学肥料

· Longer shelf life of approx. 2 years 约2年以上保存期



THE PERFECT CULTIVATION

We take pride to be the forerunner on large scale organic farming, cultivating only the best aloe vera species known as Barbadensis Miller.

我们引以为荣的是成为大规模有机农业的先行者, 培育出被称为 罗红斌最好的芦荟品种。

- 100 acres of aloe vera plantation in Bio Desaru, Johor 在柔佛生物迪沙鲁拥有约百英亩芦荟种植地
- Stringent farming and manufacturing protocols 严格的种植和生产协议
- · Only mature leaves will be harvested 只有成熟的叶子会被收割

STATE-OF-THE-ART EXTRACTION 先进设备, 最先进的提取

We have strong collaboration with an international aloe vera farming and product expert from a renowned company who inaugurated and revolutionized commercial technology in aloe vera processing. Hence, we are equipped with state-of-the-art Aloe Gel Separator Machine (AGS) from Holland. The cutting-edge technology has



proven to be efficient, reliable and capable in producing only the best grade extract for food & beverage, cosmetic and pharmaceutical industry.

我们与享誉全球的国际芦荟种植业密切合作,并在芦荟加工的商业技术上大力 协作,开创了具有革命性的产品。因此,我们都配备了先进设备,来自荷兰的 最先进的芦荟凝胶分离机(AGS)。尖端技术已被证明是有效的,可靠的和 有能力生产只有最好档次的提取物,食品、饮料、化妆品、医药等种类。

- Invested on the latest AGS Machine, the 4th Generation 第4代投资最新的芦荟凝胶分离机
- Ranked 6th in the world for companies adapting the technology 世界上排名第6的企业适应技术
- Highly efficient extraction up to 47% gel from matured leaves 高效-提取高达47%的成熟叶凝胶
- · Production capacity of 16 tonnes/Normal working shift per month 生产能力以16吨容量/每月正常工作运作

We have achieved full accreditation of ISO 22000:2005, HACCP, GMP, HALAL and MeSTI certifications. With the best aloe vera source and extraction technology, we are set to become a market leader in Malaysia and beyond.

我们已经取得了ISO 22000:2005, HACCP, GMP, HALAL和 MeSTI的全面认证。 萃取最好的芦荟源和提取技术,我们将成为马来西亚市场的领导者

















Our Sales Office 销售办事处

F. (+6)07-2210 576 | E. enquiry@aloeshafy.com

PIJ MANUFACTURING SDN. BHD. (321887-A)

Level 2A, Bangunan PIJ Holdings, No.8, Jalan Bukit Timbalan, 80000 Johor Bahru, Johor Darul Ta'zim, MALAYSIA For enquiries, please call 详情请致电: (+6)07-2266 366/2264 752 ext 53/55







